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Projektnamn Parkyta vid Sportflygargatan 
 

Geografisk plats 
för investering Adress och stadsdelsområde 

 Sportflygargatan, Skarpnäck 
 

 
 

 
Projektets mål  
och syfte 
 

Det aktuella området i Skarpnäcks stadsdel (Skarpnäcks torg och 
de angränsande gårdarna) har under det senaste året präglats av 
otrygghet på grund av försäljning av narkotika och en del 
skjutningar och sprängningar har ägt rum. På en vandring som 
genomfördes i maj 2023 där Stockholmshems gårdar var i fokus 
pekades även denna yta ut som i behov av upprustning. Ytan 
angränsar till Stockholmshems bestånd men är parkmark. 
https://www.mitti.se/nyheter/har-visar-de-politiker-och-hyresvard-
gardarnas-forfall-6.3.87913.4f3e0d8c42.  
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Slutredovisning 
 
 

 
Beskrivning av 
slutresultat utifrån 
investeringens mål, 
syfte och platsens 
behov av 
trygghetsskapande 
åtgärd 
 
 
 
 
 

Platsen har rustats upp genom att återskapa samma karaktär som 
tidigare. Det har lagts nya plattor, parkträdens grenar har 
beskurits, ny kantsten har lagts, en blomsterurna har bytts ut till 
en permanent planteringsyta med biokol i två våningar. Även 
rabatterna har förstärkts med biokol. Ytan har blivit mer öppen 
och trivsam, upplevs som tryggare och säkrare. Den bidrar till 
känslan av en finare utemiljö som gör att fler vill vistas på 
platsen och använda de intilliggande stråken. 

 
Beskrivning av 
eventuella avvikelser 
i projektets 
genomförande 

 
Flytt av brunn och ledning behövde göras. Under plattytan var 
det fullt av rötter vilket försvårat arbetet så att utförandet blivit 
förlängt tidsmässigt. Plattorna gick inte att återanvända utan fick 
bytas ut. 
 
Schakt och läggning av kabelrör som utförts för dragning av er 
utgick och fick göras om. Då trafikkontoret som ansvarar för 
belysning på stadens offentliga platser inte vill ha belysning i 
marknivå då det är utsatt för vandalisering och kan bli en fara för 
allmänheten. 
 
 

 
Beskrivning av 
ekonomiskt utfall och 
eventuell avvikelse 
mot kalkylerade 
utgifter 

 
Nämnden erhöll 1,5 mnkr i budgetjustering och utfallet blev 1,5 
mnkr.  
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Bilder före Infoga om bilder finns från plats innan trygghetsinvestering. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Bilder efter Infoga bilder från plats efter trygghetsinvestering.  
 

 
 
 
 

 


